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داوری: فدراسیون ناشنوایان 700 میلیون بدهی دارد

سیچلو : فقط به دنبال قطعی کردن بلیت المپیک خودمان هستیم

خجسته: چه کسی فکر می کرد من سهمیه بگیرم؟

به  من  گفت:  وزنه برداری  ملی  تیم  سرمربی 
تازگی سکان هدایت تیم ملی را بر عهده گرفته ام 
و از لحاظ تمرینی برای مسابقه های قهرمانی آسیا 
و  بگذارم  تاثیر  می خواهم  که  طور  آن  نتوانستم 
برنامه های من 2-3 ماه دیگر جواب می دهد.سجاد 
انوشیروانی درباره عملکرد تیم ملی وزنه برداری در 
مسابقه های قهرمانی آسیا 2016 بیان کرد: زمانی 
که تیم اعزام شد من 27 روز بود که تیم ملی را 
مدت  این  در  توانستم  فقط  و  بودم  گرفته  تحویل 
وزنه برداران  در  تغییراتی  بدنی  و  روانی  لحاظ  از 
که  بود  مسابقه ای  ما  روی  در  رو  زیرا  کنم.  ایجاد 
می توانست گام محکمی باشد تا به المپیک امیدوار 
دادم  تغییر  مقداری  هم  را  تمرینات  البته  باشیم. 
چون  بگذارم  تاثیر  باید  که  طور  آن  نتوانستم  اما 
زمان کم بود.او ادامه داد: از لحاظ فنی اگر بخواهم 
صحبت کنم، علی هاشمی را مثال می زنم. یک ماه 
پیش که او را دیدم قادر نبود حتی 120 کیلوگرم 
پزشکی  کادر  شکر  را  خدا  اما  بزند  ضرب  دو  در 
کمک کردند و شدت آسیب دیدگی اش کمتر شد 
با توجه به آسیب دیدگی اش تمرین های  و ما هم 
اصولی را برایش برنامه ریزی کردیم و یک هفته آخر 
مسابقه ها 170  در  و  بگیرد  مقداری جان  توانست 
ملی  تیم  زد.سرمربی  دو ضرب  و 200  یک ضرب 
در مورد عملکرد سایر وزنه برداران نیز گفت: سعی 
کردیم در این مدت تغییراتی را در وزنه های بهادر 
فجر  جام  در  باشید  مطمئن  کنیم،  ایجاد  مولایی 
خیلی بهتر از این خواهد شد. شاید یک ماه پیش 
می دید  را  بهرام زاده  محسن  تمرین های  کسی  هر 
اولین گزینه ای که به ذهنش می رسید خط خوردن 
با فکر میدان دادن به جوان ها و حفظ  اما ما  بود. 
مسابقه های  در  البته  داشتیم.  نگه  را  او  سرمایه ها 
قهرمانی آسیا نتوانست آن طور که انتظار می رفت 
با این حال نسبت به روز اول که 160  وزنه بزند. 
کیلوگرم را نمی توانست بزند، بد نبود. رضا بیرالوند 
بزرگ  برایش  میدان  این  و  است  جوانی  وزنه بردار 
بود اما به خاطر تیم در ترکیب قرار گرفت. عملکرد 
در  کرد.  کار  بد  گفت  نمی توان  اما  نبود  خوب  او 
واقع ما را برای مسابقه های قهرمانی جوانان جهان 

امیدوار کرد.
او همچنین گفت: کیا قدمی در تمرین ها خوب 
بود اما در مسابقه نمی دانم تمرکزش را از دست داد 

یا اتفاق دیگری افتاد. با این حال می توانست مدال 
بگیرد. در مورد علی میری الان گفته می شود که 
انتخاب شد در حالی که برخی  بالا  برایش  وزنه ها 
در  می کنند.  قضاوت  تمرین ها  دیدن  بدون  افراد 
ایران اشتباه ما این است که قصاص قبل از جنایت 
می کنیم، علی میری در تمرین ها طی چهار هفته 
11 مرتبه 180 چهار مرتبه 185 و 2 مرتبه 190 
کیلوگرم را در دو ضرب زده بود. در روز مسابقه او 
در پشت صحنه نتوانست با ما خوب صحبت کند که 
نشان از افتادگی و ادب او است و به دلیل خجالتی 
با ما هماهنگ شود و  بودنش یک مقدار نتوانست 
مشکلش را به ما بگوید. این عدم هماهنگی باعث 
باشد وزنه ای که چندین مرتبه در تمرین ها زده بود 
را نتواند بالای سر ببرد.انوشیروانی افزود: اکنون که 
و  گرفتیم  بالا  را  وزنه ها  برایش  می گویند  خیلی ها 
نرفته  ما  که  بدانند  باید  بود  کافی  کیلوگرم   175
زحمت  ورزشکار  شویم.  تفریح  زنگ  آنجا  بودیم 
هم  دید  این  با  و  بود  کشیده  تمرین ها  در  زیادی 
بماند  انتخاب می کردیم که در رقابت  برایش وزنه  
وزنه برداران  که  است  رقابتی  آسیایی  میدان  چون 
ملی  تیم  بگیرند.سرمربی  مدال  آن  در  باید  ایرانی 
با اشاره به برخی انتقادها نسبت به انتخاب برخی 
وزنه ها تصریح کرد: ما اشتباهاتی داشتیم. قطعا هر 
یک  در  من  دارد.  اشتباهاتی  میدانی  هر  در  مربی 
روز از ساعت 10 و نیم صبح تا 6 عصر 4 وزنه بردار 
را در 2 وزن هدایت کردم که حاصل آن 3 طلای 
مجموع و دو ضرب و 2 برنز مجموع و یک ضرب 
بود. آن هایی که می گفتند باید برای بهادر مولایی 

248 کیلوگرم را انتخاب می کردیم باید بدانند برای 
وزنه برداری که یک سال و نیم، 2 سال در مسابقه ها 
زیر چنین وزنه های نرفته است، افزایش حتی یک 
 248 با   247 تفاوت  است.  ریسک  هم  کیلوگرم 
کیلوگرم تنها یک کیلوگرم است اما در ذهن بهادر 
مولایی ممکن بود فرق کند و اگر یک صدم درصد 
هم  را  سومی  مجموع  در  می انداخت  را  وزنه  این 
نگرفتیم  بدی  نتیجه ی  در کل  از دست می دادیم. 
آسیا  قهرمان  اقتدار  با  نمی کرد،  اوت  میری  اگر  و 
که  پرسش  این  به  پاسخ  در  می شدیم.انوشیروانی 
چقدر در اولین تجربه مربی گری خود در مسابقه ها 
توانست موفق باشد تصریح کرد: من نمی توانم الان 
خودم را از لحاظ فنی تحمیل کنم و باید سه چهار 
قهرمانی  مسابقه های  در  کنم.  کار  تیم  این  با  ماه 
آسیا 2016 با وجود اینکه اولین میدان مربی گری 
من بود اما استرس نداشتم. تمام تلاشم را کردم تا 
وزنه برداران را به نحو احسن آماده کنم و روی تخته 
بفرستم. ما به دنبال خودنمایی کردن هم نیستیم. 
فقط تیم را با ترکیب کامل جمع و جور کردیم و 
به مسابقه ها فرستادیم و می خواستیم عنوان تیمی 
از  قبل  وزنه برداران  همچنین  آوریم.  دست  به  را 
المپیک میدان ببینند.او ادامه داد: من تازه سکان 
هدایت تیم ملی را بر عهده گرفتم و برنامه هایی که 
و  می دهد  جواب  دیگر  ماه  سه  دو  ان شاءالله  دارم 
نگاه مان به المپیک است، در جام فجر هم خواهید 
مسابقه های  از  بهتر  وزنه برداران  عملکرد  که  دید 
انتقاد  که  هم  افرادی  بود.  خواهد  آسیا  قهرمانی 
دارند هر طور می توانند با ما ارتباط برقرار کنند از 

نظرات آن ها استفاده می کنیم. من با این نیت کار 
می کنم که فقط به تیم  ملی کمک شود زیرا تمام 
و من می دانم  را حس کرده ام  و مشکلات  سختی 
تمرین  به  و  می گذرد  چیزهایی  چه  از  وزنه بردار 
می آید و می خواهم تمام وزنه برداران مدال بگیرند. 
بر  از زمانی که سکان هدایت تیم ملی را  دیدمان 
المپیک است و این که درخشش  عهده گرفتم به 
به  پاسخ  در  باشیم.انوشیروانی  داشته  قبولی  قابل 
دوری  سال  دو  از  بعد  براری  چرا  که  پرسش  این 
توانست در اولین میدان رکوردهای خوبش در سال 
وقت  هیچ  مولایی  بهادر  اما  کند  تکرار  را   2013
گفت:  بزند،  دوباره  را  وزنه هایش  بهترین  نتوانست 
طرفی  از  داشت.  دیدگی  آسیب  مولایی  بهادر 
همیشه سعی کردیم او را در هر مسابقه ای داشته 
باشیم و مولایی از لحاظ توان بدنی و مهم تر از همه 
مقدار  یک  فقط  ما  بود.  کرده  خالی  روانی  نظر  از 
توانستیم او را از لحاظ تمرینی و روانی جمع و جور 
کنیم.سرمربی تیم ملی در پاسخ به پرسش دیگری 
براری  و  اینکه وزنه بردارانی چون مولایی  بر  مبنی 
اگر به المپیک بروند افزایش رکورد خواهند داشت، 
بدنی  افت   2013 سال  از  ملی  تیم  کرد:  تصریح 
داشت. هنوز هم این افت جبران نشده و زمان لازم 
داریم. تلاش ما این است داشته هایمان را به بهترین 
شرایط برسانیم. زیرا واقعا زیرساخت ها از بین رفته 
که  نداریم  حساسی  درست  جوان  وزنه بردار  دو  و 
در مسابقه های آسیایی و جهانی به تیم بزرگسالان 
سرمایه ها  از  قبل  سال های  افزود:  شوند.او  اضافه 
نگرفت.  انجام  پشتوانه سازی  و  نشد  استفاده  خوب 
ما هم مجبوریم به نفراتی که داریم اتکا کنیم. اصلا 
تمام  رستمی  کیانوش  روزی  نکردیم  فکر  این  به 
شد  تمام  انوشیروانی  سجاد  که  همانطور  می شود، 
دو  وزن  هر  در  باید  باشیم.  جایگزین  فکر  باید  و 
بتواند  از میان آن ها یکی  باشند که شاید  نفر  سه 
و  نیست  آسانی  کار  پشتوانه سازی  آور شود.  مدال 
البته سخت هم نخواهد بود. فدراسیون برنامه های 
وزنه برداری  دوباره  نزدیک  آینده  در  و  دارد  خوبی 
حرفهایی برای گفتن خواهد داشت، اما به شرطی 
که پشتوانه سازی قطع نشود.او در مورد اینکه کسی 
به  میری  علی  گفت:  است،  شده  جدا  ملی  تیم  از 
خانه بازگشت. ترکیب تیم برای جام فجر هم یکی 

دو هفته دیگر مشخص می شود .

آن  گفت:  ناشنوایان  فدراسیون  سرپرست 
قبل  علیمرادی  آقای  شده  اعلام  من  به  که  طور 
استعفا  ناشنوایان  کشتی  جهانی  مسابقه های  از 
دلیل  به  او  استعفای  نمی کنم  فکر  و  است  داده 
میلیون   700 حدود  که  فدراسیون  بدهی های 
درباره  داوری  باشد.افشین  شده،  اعلام  تومان 
سرپرست  عنوان  به  ورزش  در  دوباره اش  حضور 
من  کرد:  اظها ر  ناشنوایان،  ورزش های  فدراسیون 
از  هم  الان  و  شوم  نمی  دور  ورزش  از  موقع  هیچ 
و  دارم  قرار  در شرایط خوبی  بدنی  آمادگی  لحاظ 
از  قسمتی  یک  مدیریت  دیگر  بار  دلیل  همین  به 

ورزش را برعهده گرفته ام. من وظیفه ام خدمتگزاری 
کار  بگویند  ورزشی  مدیران  که  جایی  هر  و  است 
می کنم، مخصوصا فدراسیون ورزش های ناشنوایان 
احتیاج  که  دارد  ارزشمندی  بسیار  ورزشکاران  که 
ورزشکاران  دارد.  بیشتری  حمایت  و  پشتیبانی  به 
تمام  می کنند.  کار  علاقه  با  خیلی  فدراسیون  این 
حمایت  را  آنها  باید  ورزشی  مسئولان  و  ارگان ها 
کسب  توانایی  که  دادند  نشان  آنها  که  چرا  کنند 
مدال و موفقیت را دارند.او درباره استعفای کرم الله 
علیمرادی از ریاست این فدراسیون گفت: آن طور 
خیلی  علیمرادی  آقای  هستم،  جریان  در  من  که 
قبل  به  موضوع  این  و  داده  استعفا  که  است  وقت 
از مسابقات جهانی بر می گردد، اما موافقت وزارت 
ورزش و جوانان با این استعفا الان صورت گرفته و 
که  کنم  نمی  فکر  من  است.  ابلاغ شده  من  حکم 
فدراسیون  بدهی های موجود  دلیل  به  او  استعفای 
باشد.داوری درباره بدهی های فدراسیون ناشنوایان 
برخی  دارد.  را  بدهی ها  این  فدراسیونی  هر  گفت: 

و  فعالیت  بالای  حجم  خاطر  به  فدراسیون ها  از 
اعتبارات محدود بدهی هایی را به وجود می آورند 
که باید با مدیریت صحیح منابع این موضوع برطرف 
را  بدهی ها  این  میزان  دقیق  صورت  به  من  شود. 
نمی دانم، ولی آنچه که به من گفته اند حدود 700 
بررسی های  باید  حال  این  با  است.  تومان  میلیون 
لازم را انجام بدهیم و بعد میزان دقیق آن را بگویم.
با کمک وزارت ورزش  امیدوارم  افزود:  ادامه  او در 
و جوانان و دیگران بتوانیم این مشکلات را مرتفع 
ادامه دهیم.  باز هم  را  کنیم و روند خوب گذشته 
به  تا  بر مبنای موجودی درست هزینه کنیم  باید 
فدراسیون  بدهی های  نشویم.  دچار  چالشی  چنین 
هم بدهی های نامتعارفی نیست و ناشی از برگزاری 
اردو و مسابقات است.داوری در پاسخ به این پرسش 
ریاست  برای  و  ماند  این فدراسیون می  آیا در  که 
کاندیدا می شود یا خیر، بیا ن  کرد: من قصد ماندن 
را  شرایط  که  است  این  تلاشم  ندارم.  را  جایی  در 
انتخاباتی  ساماندهی کنیم و برای برگزاری مجمع 

انتخابات  بعدا زمان دقیق  همه چیز هموار شود و 
را اعلام می کنیم. باید بدهی ها را برطرف کنیم و 
برنامه های لازم را اجرا کنیم و بعد مجمع را برگزار 
کنیم. درباره حضورم در این فدراسیون هم دوباره 
می گویم که من خدمتگزار هستم و هر جایی که به 
من بگویند فعالیت می کنم. شرکت کردن یا نکردن 
تصمیم  نیازمند  مجموعه  این  انتخابات  در  من 
فدراسیون  پیشین  است.رییس  کلان  گیری های 
د و و مید ا نی در پاسخ به این سوال که آیا سهمی در 
کسب هفت سهمیه المپیک این رشته دارد یا خیر؟ 
سهمیه ها  این  کسب  در  سهمی  هیچ  من  گفت: 
ندارم چرا که در آن زمان وظیفه ام را انجام دادم. 
امیدوارم که با مدیریت فعلی فدراسیون مدال نقره 
احسان حدادی خوشرنگ تر شود و همچنین تعداد 
سهمیه های دوره قبل هم تکرار شود و حتی بیشتر 
زحمات  کیهانی  آقای  حاضر  حال   در  باشد.  آن  از 
فدراسیون  در  اهداف خود  پیشبرد  برای  را  زیادی 

کشیده که امیدوارم موفق باشد.

شکست  با  می کنیم  تلاش  گفت:  ایران  والیبال  تیم  ملی  مربی 
به  خودمان  سفر  بلیت  ونزوئلا  و  کانادا  همچنین  و  آسیایی  تیم های 
المپیک را قطعی کنیم و به تیم های دیگر فکر نمی کنیم.خوان سیچلو 
تیم  ملی  روز سه شنبه  تمرین صبح  لوزانو، در حاشیه  رائول  دستیار 
والیبال ایران، درباره شرایط تیم ملی گفت: تمرینات هر روز سخت تر 
برگزار  فرانسه  با  بازی دوستانه  به زودی دو  ما  از گذشته می شود و 
و توپ گیری  این روزها سیستم حمله، پاس  تمرینات  می کنیم. در 
بازیکنان را تمرین می کنیم تا نزدیک به آغاز ر قا بت ها به آمادگی 100 
تمرین  تغییر سبک  درباره  برسند.او  است،  ما  نظر  که  درصدی لازم 
کار  تیم چطور  قبلی  مربی  قبلا  دانم  نمی  اصلا  من  تیم  ملی گفت: 
می کرد. آنچه که می دانم این است که بازیکنان در حال  حاضر سخت 
و خوب تمرین می کنند و همه تلاش می کنند بلیت رفتن به ریو را به 
دست بیاورند.سیچلو در ادامه ا ضافه  کرد : شانس فعلی تیم  ملی ایران 
برای صعود به المپیک همان شانسی است که پیش از این و قبل از 
یکسانی  شانس  از  تیم ها  همه  داشت.  وجود  حریفان  مشخص شدن 

برای المپیک برخوردار هستند و من قول می دهم که بازیکنان ایران 
شناخت  درباره  بگیرند.او  را  ریو  بلیت  تا  کنند  تلاش  وجود  تمام  با 
کادرفنی از حریفان ایران خاطر  نشان کرد: ما شناخت خوبی از آنها 
انجام  آنها  روی  را  لازم  بررسی های  هم  این  از  پیش  حتی  و  داریم 
داده ایم و حتی سیستم هایی را هم برای مقابله با هر حریفی تعیین 
و محمودی  تشکری  موسوی،  درباره شرایط  تیم  ملی  کرده ایم.مربی 
گفت: این سه بازیکن علاوه بر تمامی بازیکنانی که در اردوی تیم  ملی 
را متحمل  زیادی  و فشار  دارند  قرار  ایده آل  دارند در شرایط  حضور 
المپیک در  انتخابی  لحظه شروع مسابقات  تا  امیدوارم که  می شوند. 
و  صحت  در  بازیکنان  و  باشیم  نداشته  مصدومیتی  گونه  هیچ  ژاپن 
سلامت تمرینات خود را انجام دهند.سیچلو درباره شانس صعود ایران 
به المپیک گفت: ما در حال  حاضر فقط به تیم های آسیایی و کانادا 
رفتن  بلیت  تیم ها  این  برابر  برد  با  بتوانیم  تا  فکر می کنیم  ونزوئلا  و 
خودمان به المپیک را قطعی کنیم. این را هم می دانیم که اگر بتوانیم 
آسیا  سهمیه  به  سهمیه  یک  دهیم  شکست  را  لهستان  یا  و  فرانسه 

این  با  المپیک صعود می کند.  به  آسان تری  و حریف  اضافه می شود 
حال همان طور که گفتم ما فقط به رفتن خودمان به المپیک فکر 

می کنیم .

تسنیم  خبرگزاری  در  حضور  با  جودو  66-کیلوگرم  ملی پوش 
گفت: واقعا چه کسی فکر می کرد من سهمیه المپیک را بگیرم اما این 
اتفاق افتاد تا ثابت شود هر هدفی که دنبالش باشی، میسر می شود.
علیرضا خجسته مدتی بعد از کسب سهمیه جودوی المپیک 2016 
به  اشاره  المپیک گفت. وی ضمن  مدال  برای کسب  امیدش  از  ریو 
سوالات  به  باشد  جودو  المپیکی  مدال آور  اولین  دارد  دوست  اینکه 

خبرنگار ورزشی خبرگزاری تسنیم پاسخ داد. با ما همراه باشید:
جودو را از چه سالی شروع کردی؟

تقریبا از 5 سالگی جودو کار کرده ام و در عرصه قهرمانی نیز از 
کشور  قهرمانی  رقابت های  در   88 سال  در  داشتم.  فعالیت  نوجوانی 
هم   90 سال  از  تقریبا  و  و  کردم  پیدا  را  ملی  تیم  در  حضور  جواز 
نوعی  به  کرج  تیم  همراه  به  ارمنستان  تورنمنت  در  موفق  با حضور 
مدال آوری را شروع کردم. در سال 93 برنز رقابت های قهرمانی آسیا 

را در نوجوانان گرفتم. 
فکر می کردی یک روزی جواز حضور در المپیک را کسب کنی؟

حقیقتش نگاهی به این موضوع داشتم اما فکرش را نمی کردم 
به این زودی ها به این هدف برسم. به هر حال لطف خدا و دعای خیر 
و مسئولان  فنی  این موضوع کادر  و در کنار  مردم شامل حالم شد 

فدراسیون هم واقعا حمایت کردند تا به این نتیجه خوب رسیدیم.
وقتی متوجه شدی سهمیه المپیک را گرفته ای، چه حسی 

داشتی؟
هرحال  به  ترسیدم.  و  شدم  شوکه  کمی  بخواهید  را  راستش 
المپیک میدان بزرگی است و آرزوی هر ورزشکاری است که در این 
میدان حضور داشته باشد اما به هر صورت به این موفقیت رسیدم و 
حالا باید مثل یک ورزشکار المپیکی تنها به تمرین و کسب آمادگی 

برای حضور در ریو فکر کنم.

فکر می کنی بتوانی اولین مدال آور المپیکی جودو باشی؟
را  المپیک  بتواند سهمیه  می کرد خجسته  فکر  واقعا چه کسی 
بگیرد؟ هیچ چیز دور از دسترس نیست و فکر می کنم بتوانم به این 
هدف نیز برسم. تنها به تمرین و کسب آمادگی فکر می کنم و تمام 

تمرکزم حضور موفق در ریو است.
کسب  برای  را  راه  بگیری،  مدال  باکو  و  آلماتی  در  اگر 
سهمیه چهارم جودوی ایران نیز هموار می کنی. نظرت در این 

مورد چیست؟
دیگران  از  بیشتر  موضوع  این  برای من  که  نشود  باورتان  شاید 
اهمیت دارد. واقعا به دنبال این هستم که بتوانم در این دو تورنمنت 
مدال بگیرم تا ایران برای کسب چهارمین سهمیه نیز امیدوار باشد. از 
صمیم قلب آروز می کنم این اتفاق بیفتد و مطمئن باشید تمام تلاشم 

را خواهم کرد.
مسابقات قهرمانی آسیا در ازبکستان چگونه بود و نظرت 
کردی،  مبارزه  آنها  با  میدان  این  در  که  حریفانی  مورد  در 

چیست؟
مبارزه اول با حریف هنگ کنگی زیاد سخت نبود ولی با این حال 
و را دست کم نگرفتم. در مقابل جودوکار قزاقستان خیلی با انگیزه 

مبارزه کردم چون شنیدم که رنکینگ 13 را در اختیار دارد. بعد از از 
پیش رو برداشتن او به مصاف حریف چینی رفتم که او نیز رنکینگ 
17 را در اختیار داشت اما به لطف خدا توانستم او را نیز شکست دهم 
و پای فینال برسم. در این مبارزه نیز از سد حریف چین تایپه گذشتم. 
او واقعا حریف خوبی بود اما به هر صورت از سدش گذشتم. در فینال 
هم به مصاف حریف مغولستانی رفتم که 28 ساله بود و عنوان دار نیز 

بود. به هر صورت فکر می کنم در فینال به تجربه او باختم.
از عملکرد خودت در ازبکستان راضی هستی؟

صحبت  راحت تر  مورد  این  در  بودم  موفق  هم  فینال  در  اگر 
می کردم اما به هر صورت فکر می کنم حضور بدی نداشتم و همین که 

سهمیه گرفتم، خیلی خوشحالم.
نحوه تدارک تیم پیش از اعزام چگونه بود؟

واقعا برنامه ریزی کادر فنی خوب بود. کلا در این دوره تیم ملی 
و اردوه واقعا چیزی کم نداشت. از دکتر تغذیه تا بدنساز و روانشناس 
در کنار تیم حضور داشتند و به شخصه این تدارک خوب را حاصل 
زحمت کادر فنی، مدیر تیم های ملی و سرپرست فدراسیون می دانم. 
واقعا در مدتی که خدابخش به عنوان سرپرست در جودو مشغول به 
کار شده این رشته متحول شده و همانطور که دید در ازبکستان نتایج 
درخشانی حاصل شد. واقعا سرپرست فدراسیون دلسوزانه به تیم نگاه 

می کند و نگاهش تنها توسعه و پیشرفت جودو است.
و حرف پایانی.

از مربی ام استاد مدنی تشکر می کنم که در این چند سال واقعا 
زحمات زیادی برایم کشید و در کنار این موضوع تشکر ویژه ای هم از 
کادر فنی دارم و امیدوارم بتوانم جواب این حمایت ها و کمک ها را در 
ریو بدهم. برای تک تک بچه ها آروزی موفیقت دارم و امیدورام هر روز 

شاهد پیشرفت و توسعه جودو باشیم.

فان خال: 
من یکی از بهترین مربیان جهان هستم

منچستریونایتد  سرمربی  فان خال،  لوئیس 
بهترین مربیان جهان  از  او یکی  عنوان کرد که 
او کنار گذاشته  اینکه  بر  است و شایعات مبنی 
دو  هلندی  ندارد.سرمربی  قبول  را  شد  خواهد 
بر عهده گرفت و  را  یونایتد  فصل پیش هدایت 
قهرمانان  لیگ  سهمیه  شد  موفق  گذشته  فصل 
خوبی  شرایط  او  اما  فصل  این  کند.  کسب  را 
نداشته و در حال حاضر در رده ی پنجم جدول 
در رقابت برای کسب عنوان چهارمی است. گفته 
می شود که در تابستان ژوزه مورینیو جانشین او 
خواهد شد ولی سرمربی هلندی عنوان کرد که 
این صحبت ها تاثیری رویش ندارد.او گفت:« من 
به صحبت های رسانه ها که 6 ماه است می گویند 
اخراج شده ام عادت کرده ام. چیز جدیدی برایم 
نیست. برای بازیکنانم شرایط آسان نیست. آنها 
هر روز این اخبار را می خوانند و به نظرتان این 
موضوع چه تاثیری روی تسلط من بر تیم دارد؟ 
درباره اینکه آنها چگونه از صحبت های من پیروی 
می کنند وقتی که مربیشان مثل یک فرد کاملا 
بی فایده معرفی شده چه نظری دارید؟ ولی من 
اینطور نیستم. من بسیار مغرورم. یکی از بهترین 
بزرگترین  انتظارات  باید  مربیان جهان هستم.ما 
خیلی  انتظارات  کنیم.  برآورده  را  جهان  باشگاه 
بالاست. ما در دوره گذار هستیم. کارمان آسان 
چمپیونزلیگ  سهمیه  می توانیم  هنوز  نیست. 
این  داریم.  قرار  فینال جام حذفی  و در  بگیریم 
فصل بارها توانستیم شرایط را برگردانیم بنابراین 
از بازیکنانم تشکر می کنم زیرا این کار آنها بوده 

است.«

 
رونالدو:نام  من  به هر حال 

در تاریخ  ثبت  می شود
مادرید  رئال  ستاره  رونالدو،  کریستیانو 
مطمئن است که پس از پایان فوتبالش به عنوان 
یادها خواهد  تاریخ در  بازیکنان  بهترین  از  یکی 
و  مادرید  رئال  تاریخ  گلزن  بهترین  ماند.رونالدو 
بهترین گلزن تاریخ چمپیونزلیگ است و تنها 7 
گل لازم دارد تا به اولین بازیکنی تبدیل شود که 
این رقابت ها به ثمر رسانده است.  100 گل در 
حال او با اطمینان خاطر عنوان کرد که پس از 
ثبت  به  فوتبال  تاریخ  در  نامش  فوتبالش  پایان 
خواهد رسید.او گفت:« شکی ندارم که نامم در 
تاریخ فوتبال ثبت خواهد شد. چه مردم دوست 
داشته باشند چه نه، آمار خودش گویاست. من 
در کنار بزرگان خواهم بود. بعضی این را دوست 
دارند و بعضی نه ولی من شکی ندارم که در تاریخ 
داد:«  ادامه  می شود.«رونالدو  ثبت  نامم  فوتبال 
هستم،  خاصی  بازیکن  که  کردم  حس  همیشه 
از وقتی که فوتبال بازی کردن را از اسپورتینگ 
زود  یا  دیر  که  کردم  حس  را  کردم.این  شروع 
شد.  خواهم  تبدیل  ای  حرفه  بازیکن  یک  به 
نمی دانستم انقدر زود رخ خواهد داد ولی خودم 
را به خاطر استعدادی که داشتم آماده می کردم. 
همیشه سخت تلاش کردم و به پتانسیلم ایمان 
در  هم  اسپورتینگ،  آکادمی  در  هم  داشتم، 
روز  هر  مادرید.  رئال  در  هم  و  منچستریونایتد 
به  پیشرفت کردم، چه  و  پیشرفت کردم  بیشتر 
عنوان بازیکن و چه به عنوان انسان. از کارم لذت 
برده ام.هواداران همیشه دوست دارند یک بازی 
خوب با گل هایی زیبا تماشا کنند و این کار من 
 ، کردن  بازی  خوب  پیروزی،  من  وظیفه  است. 
هم تیمی هایم  به  کمک  و  ممکن  حد  تا  گلزنی 
است. لذت بردن کلمه ای است که باید زیرش 
یعنی  است.  همین  فوتبال  زیرا  کشید  خط 

خوشحالی و شور و هیجان

 
واردی: 

به دستاوردی باورنکردنی رسیدیم
پس  لستر  گلزن  بهترین  واردی،  جیمی 
تمجید  به  برتر  لیگ  در  تیم  این  قهرمانی  از 
تاتنهام،  تساوی  پرداخت.با  دستاوردشان  از 
امتیاز اختلاف نسبت به اسپرز  با 7  لسترسیتی 
برای  برتر شد. واردی که 22 گل  قهرمان لیگ 
اتحادیه  سوی  از  و  رسانده  ثمر  به  تیم  این 
بازیکن  بهترین  عنوان  به  فوتبالی  نویسندگان 
دستاورد  این  از  تمجید  به  شده،  انتخاب  لیگ 
گفت:«  خبرنگاران  به  پرداخت.او  انگیز  شگفت 
حس باورنکردنی دارم. تا به حال اینطور نبودم. 
فصل گذشته در تلاش برای ماندن در لگی بودیم 
و در روز شنبه جام قهرمانی را بالای سر می بریم. 
بازیکنان چقدر  تک  تک  که  می دهد  نشان  این 
تارخی  بزرگترین دستاورد  این  اند.  تلاش کرده 
آن  از  بخشی  که  خوشحالیم  ما  و  است  باشگاه 
بودیم. رسیدن به این دستاورد با هم تیمی هایم 
تمرینات  در  که  ای  دقیقه  هر  بود.  ویژه  خیلی 

تلاش کردیم، جوابش را در زمین گرفتیم.«

 
تری: قهرمانی لستر 

به تیم های کوچک امید بخشید
جان تری، کاپیتان چلسی معتقد است که 
امید  کوچک  تیم های  به  لسترسیتی  قهرمانی 

زیادی می بخشد.
با تساوی چلسی و تاتنهام در استمفوردبریج، 
لسترسیتی با 7 امتیاز اختلاف نسبت به تیم دوم 
یعنی تاتنهام قهرمان لیگ برتر شد. این در حالی 
بود که شاید در ابتدای فصل، هدف این تیم قرار 
جان  حال  و  بود  برتر  تیم   10 در جمع  گرفتن 
تیم های  به  لستر  قهرمانی  که  کرد  عنوان  تری 
یک  در  رانیری  گفت:«  می دهد.او  امید  کوچک 
سطح جدایی قرار دارد. دستاورد آنها باورنکردنی 
رانیری  دادند.  امید  کوچک  تیم های  به  و  است 
مربی بزرگی است و شخصیت فوق العاده ای دارد. 
در تمام طول فصل نتایج خوبی کسب کردند. به 
این فصل  آنها  زیرا  تبریک می گویم  لسترسیتی 
استثنایی بودند.«تری ادامه داد:« برای ما، عدم 
است.  کننده  ناراحت  قهرمانی  عنوان  از  دفاع 
برای بردن تاتنهام و متوقف کردنشان در زمین 
نبودیم. قهرمان شدن لستر ما را ناراحت کرد ولی 

سال بعد بازخواهیم گشت.«

محمدی: 
به عشق حضور در المپیک می خوابیدم

دارنده مدال نقره وزن 65 کیلوگرم کشتی 
آزاد جهان گفت: خیلی از شب ها به عشق حضور 
المپیک می خوابیدم و اکنون نمی توانم فقط  در 
در  محمدی  احمد  ببینم.سید  را  المپیک  رویا 
خصوص شکستش در مسابقات انتخابی تیم ملی 
است  درست  داشت:  اظهار  نصیری  میثم  برابر 
مقابل حریفم شکست  انتخابی  مسابقات  در  که 
خوردم اما هنوز هم امیدوار هستم که در المپیک 
حضور پیدا کنم.وی افزود: من مدت ها به دلیل 
از  قبل  و  کنم  تمرین  نتوانستم  آسیب دیدگی 
انتخابی نیز به کادر فنی اعلام کردم که مصدوم 
براساس نظر شورای فنی و کادرفنی  اما  هستم 
مقرر شد تا در انتخابی تیم ملی روی تشک بروم.
کیلوگرم کشورمان خاطرنشان  وزن 65  آزادکار 
کرد: تنها برای انتخابی تیم ملی یک هفته تمرین 
از مصدومیت  نیز ترس  انتخابی  کردم و در روز 
من  همیشگی  و  هجومی  کشتی  ارائه  از  مانع 
مشکل  به  رباطم  که  می کردم  تصور  مدام  شد. 

بر بخورد.

 
هروی: امیدوارم جواب اعتماد 

کمیته فنی را بدهم
امیدوارم  گفت:  کاراته  ملی  تیم  سرمربی 
در  ایران  کاراته  نام  درخور  عنوانی  کسب  با 
فنی  کمیته  اعتماد  جواب  جهانی  قابت های 
هروی  بدهم.شهرام  را  فدراسیون  مسئولان  و 
مسئولان  فنی،  کمیته  اعضای  از  کرد:  عنوان 
از  این مدت  فدراسیون و کلیه دوستانی که در 
امیدوارم  و  می کنم  تشکر  کردند،  حمایت  من 
در  ایران  کاراته  نام  درخور  عنوانی  کسب  با 
اعتماد  این  به  خوبی  جواب  جهانی  رقابت های 
البته امیدوارم در ادامه راه نیز تیم مورد  بدهم. 
ادامه  بگیرد.وی  قرار  عزیزان  این  تمام  حمایت 
انتخابی تیم را در سالن  از فردا رقابت های  داد: 
کبکانیان استارت می زنیم و فکر می کنم مبارزات 
جذابی را در این دوره شاهد باشیم. نفرات آماده 
هستند و حضور عنوان دارهای جهانی و آسیایی 
این مسابقات را جذاب تر می کند. کادر فنی تیم 
فدراسیون  سرپرست  با  که  جلسه ای  طی  نیز 
دارم مشخص می شود و فردا این نفرات در کنار 
من در مسابقات انتخابی حضور خواهند داشت.
سرمربی تیم ملی کاراته گفت: جا دارد از دکتر 
واقعا  که  اجتماعی  تامین  مدیرعامل  نوربخش 
فراهم  من  برای  را  فرصت  این  حمایت هایش  با 
کرد تا در این جبهه نیز به عنوان سرباز کشورم 
فعالیت کنم تشکر کنم. به امید خدا تمام تلاشم 
را می کنم تا از خجالت او و دیگر مسئولانی که به 
من اعتماد کردند با موفقیت در مسابقات جهانی 

در بیایم

 
خادم نامزد عضویت در 

هیأت رئیسه فیلا شد
فدراسیون  مجمع  تصویب  و  درخواست  با 
تا  شد  داده  ماموریت  خادم  رسول  به  کشتی، 
رییسه  هیأت  در  عضویت  کاندیداتوری  برای 
برگزاری  جریان  کند.در  اقدام  جهانی  اتحادیه 
مجمع عمومی سالیانه فدراسیون کشتی، روسای 
هیأت های کشتی در نامه ای با برشمردن دلایلی 
همچون نقش تاثیرگذار فدراسیون کشتی ایران 
در برنامه های اتحادیه جهانی کشتی جهت دفاع 
از حفظ کشتی در المپیک، ارتباط موثر مدیریت 
فدراسیون کشتی با اتحادیه و کشورهای عضو و 
اتحادیه  رئیس  لالوویچ،  صریح  تاکید  نهایت  در 
جهانی کشتی در این خصوص، بر کاندیدا شدن 
رئیسه  هیأت  آینده  انتخابات  در  خادم  رسول 
هیأت های  بویژه  و  مجمع  کردند.اعضا  تاکید 
کشتی استان ها پس از ارائه نامه مذکور و انجام 
توضیحات لازم به سجادی، از معاون وزیر ورزش 
و رئیس مجمع، درخواست کردند، کاندیداتوری 
رئیسه  هیأت  در  عضویت  برای  را  خادم  رسول 
مجمع  تصویب  به  کشتی  جهانی  اتحادیه 
مقام  بالاترین  بعنوان  ایران،  کشتی  فدراسیون 
برساند. و مرجع تصمیم گیری در کشتی کشور 
سجادی، معاون ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت 
فدراسیون  عمومی  مجمع  در  جوانان  و  ورزش 
کشتی در این زمینه گفت: از این تصمیم مجمع 
است  مکلف  خادم  رسول  و  می کنیم  حمایت 
روسای  دلایل  کند.  مذکور شرکت  انتخابات  در 
مستدل  کاملا  مجمع  اکثریت  بعنوان  هیأت ها 
است و وزارت ورزش و جوانان نیز ضمن حمایت 
برای  را  خود  تلاش  تمام  مجمع  مصوبه  این  از 

محقق شدن این امر به کار خواهد گرفت

 
غیبت حدادی 

در لیست اولیه لیگ »الماس«
لیگ  دیسک  پرتاب  ماده  اولیه  لیست  در 
ندارد. وجود  حدادی  احسان  نام  »الماس« 
 17  ،  2016 سال  در  د و و مید ا نی  الماس  لیگ 
آغاز  قطر  دوحه  میزبانی  به  ماه  اردیبهشت 
می شود و د و و مید ا نی کاران در یکی از مهم تر ین 
می روند. رقبای خود  به مصاف  ر قا بت های سال 

استرالیا،  از  هاردین  بن  دیسک  پرتاب  ماده  در 
از  هاربستد  اکسل  قطر،  از  دیب  محمد  احمد 
سوئد، ویکتور هوگان از آفریقای جنوبی ، زولتان 
از  مالاچوفسکی  پیوتر  مجارستان،  از  واگو  کو 
لهستان، فیلیپ میلانوف از بلژیک، دنیل استال 
از سوئد و روبرت اوربانک از لهستان 9 پرتابگری 
این  اولیه  لیست  در  آنها  اسامی  که  هستند 
شده  اعلام  این  از  گرفته اند.پیش  قرار  ر قا بت ها 
ایران  المپیکی  پرتابگر  حدادی،  احسان  که  بود 
در اولین مرحله لیگ الماس شرکت می کند، اما 
اسم او در لیست اولیه این ر قا بت ها وجود ندارد.

در فاصله چهار روز تا آغاز این ر قا بت ها احسان 
به  د و و مید ا نی  فصل  آغاز  ر قا بت های  در  حدادی 
صورت افتخاری شرکت کرد و رکورد 63 متر و 
23 سانتیمتر را بر جای گذاشت. باید دید که آیا 
او برای حضور در لیگ الماس به دوحه می رود 
یا خیر.دومین مرحله لیگ الماس د و و مید ا نی 25 
اردیبهشت ماه در شانگهای چین برگزار می شود.
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